
ŞEHİT CENNET YİĞİT
İMAM HATİP
ORTAOKULU

Ailenin, çocuğun sosyal uyum
ve kişilik gelişiminde olduğu

kadar, okul başarısı üzerinde
de çok büyük rolü olduğu
yadsınamaz bir gerçektir.

Öğrencinin hızlı gelişiminin
olduğu ve kişilik özelliklerini

yerleştirdiği ilk çocukluk evresi
başta olmak üzere ilerleyen

evrelerde de aile ortamı
eğitsel açıdan çok önemlidir.

Ailenin eğitsel ortamı,
öğrencinin okulda

öğrendiklerini pekiştirebilir ya
da köreltebilir. 

PSİKOLOJİK DANIŞMAN VE
REHBER ÖĞRETMEN
NİHAL TAŞKOPARAN
FATMA ASLI AYTAN

Doğru ebeveyn
tutumlarını
benimsemekten, 
Okul ile iş birliğİ
içerisinde olmaktan
ve 
Çocukla maddi ve
manevi ilgilenmekten
geçmektedir.  

Okul başarısında
ailenin rolü;

OKUL

BAŞARISINDA

AİLENİN ROLÜ

ÇOCUĞUNUN İLGİ, BECERİ
ALANLARINI BİLEN,

GELİŞİMİNİ
DESTEKLEYEN, HEDEF

BELİRLEMESİNE
REHBERLİK EDEN

AİLELERİN ÇOCUKLARI
DAHA BAŞARILIDIR.



YAŞINA UYGUN GÖREVLER VEREREK
SORUMLULUK BİLİNCİNİ AŞILAYIN.

SORUMLULUK ALMA, DİSİPLİNLİ ÇALIŞMA,
ZAMANI YÖNETME GİBİ KONULARDA

MODEL OLUNMALIDIR. 

ÇOCUĞUNUZU AKRANLARLA YA DA
KARDEŞLERLE KIYASLAMAYIN. 

ÖĞRENCİ, AİLE VE OKUL İŞBİRLİĞİ ÇOK
ÖNEMLİDİR. BU YÜZDEN ÇOCUĞUNUZUN

ÖĞRETMENLERİYLE BELLİ PERİYOTLARLA
GÖRÜŞMENİZDE BÜYÜK FAYDA VARDIR. 

OKUMA ALIŞKANLIĞI KAZANMASINI
SAĞLAYIN. BUNUN İÇİN SİZİN DE ÖRNEK

OLMANIZ VE HATTA EVDE OKUMA
SAATLERİ DÜZENLEMENİZ YARARLI

OLACAKTIR. 

Aile içerisinde söz
sahibi olan,
Sorumluluk alan, 
Kendi kararlarını
verebilen
çocuklardır. 

Bu çocuklar 
Özgüvenli, 
Sosyal becerileri
gelişmiş, 
Ailesine güvenen
ve
Başarısızlıklardan
ders çıkarabilen
çocuklardır.

Başarılı  çocuklar;

OKUL BAŞARISININ
ARTIRILMASINDA

AİLELERE ÖNERİLER

ÇOCUĞUNUZUN KAPASİTESİ, KİŞİLİK
ÖZELLİKLERİ, İLGİ VE YETENEKLERİ

DOĞRULTUSUNDA HEDEF
BELİRLEMESİNE YARDIMCI OLMALISINIZ. 

ÇOCUĞUNUZUN OKUL VE SINAV
BAŞARILARINA YÖNELİK ELEŞTİRİLERDE

BULUNURKEN ÇOCUĞUN KİŞİLİĞİNE
YÖNELİK DEĞİL DURUMA YÖNELİK

ELEŞTİRİLERDE BULUNMALI VE YAPICI
OLMALISINIZ. 

ÇOCUĞUNUZUN DERS BAŞARISI VE
SOSYAL HAYATINI OLUMSUZ

ETKİLEYEBİLECEK TEKNOLOJİK
ALETLERLE (BİLGİSAYAR, TELEVİZYON,

TABLET VE TELEFON)  NE KADAR
ZAMAN GEÇİRECEĞİNE BİRLİKTE KARAR

VERMELİ VE UYGULAMALISINIZ.

Ebeveyn olarak çocuğunuz ders
çalışırken ya da sınava

hazırlanırken onun çalışma isteğini
artırmak ve onu çalışmaya teşvik

etmek için kaygı yükseltici
yaklaşımlardan kaçının. "Bu kadar
çalışmayla kazanamazsın...", "Bu

kafayla gidersen zor kazanırsın..."
gibi ifadeler kullanmakla

çocuğunuzun daha çok çalışmasını
sağlayamayacak aksine onun

kendine olan güvenini
azaltacaksınız.

 Bunun sonunda ortaya çıkan aşırı
kaygı, başarıyı olumsuz yönde

etkileyecektir ve çocuğunuz için
bununla başa çıkmak oldukça zor

olacaktır. 

ÇOCUĞUNUZA BAŞARISIZ
OLACAĞINA DAİR OLUMSUZ
MESAJLAR VERMEK YERİNE ONA
GÜVENDİĞİNİZE DAİR MESAJLAR
VERİN. MOTİVE OLMASI VE
ÖZDİSİPLİNİNİ SAĞLAMASI İÇİN
ONU YÜREKLENDİRİN.


